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VVD  

Vraag met betrekking tot Kapellebrug: 
 
Zijn de mogelijke meerkosten voor de aansluiting supermarkt meegenomen( 
en de mogelijke verdeling) meegenomen in het huidige krediet? 
Er is waarschijnlijk sprake van een ontoereikend krediet. Kan inzicht worden 
geboden in de risico’s en de mitigerende maatregelen ten aanzien van de 
risico’s? 
 
 

De aansluiting voor de supermarkt is in het door PS vastgestelde Definitief Ontwerp 
geoptimaliseerd ten opzichte van het voorlopig schetsontwerp. De meerkosten hiervan 
zijn niet meegenomen in het huidige krediet. Een nieuwe raming op basis van het 
Definitief Ontwerp wordt momenteel opgesteld. Op basis van deze raming zal duidelijk 
worden wat de meerkosten voor de aansluiting  wat de invloed is op de verdeling van die 
kosten. 
 
De verwachting dat het krediet ontoereikend zal zijn is hoofdzakelijk gelegen in de grote 
stijging van de marktprijzen in het afgelopen jaar. De stijgende prijzen zijn niet 
beïnvloedbaar door de provincie waardoor mitigerende maatregelen voor dit risico 
beperkt zijn. 
 

Vraag met betrekking tot Zanddijk: 
 
Hoe ziet het huidige participatietraject eruit qua planning? 
 

Wij hebben eind juli 2022 de omgeving uitgenodigd via e-mail en nieuwsbrief (huis-aan-
huis verspreid in Yerseke, Kruiningen, Oostdijk en omliggend buitengebied) om met ons 
en onze samenwerkingspartners in gesprek te gaan over het ontwerp en mee te denken 
over zaken die volgens de omgeving beter kunnen.  
Op 7 september is een informatieavond gehouden voor alle geïnteresseerden in het 
project Zanddijk. Op 14 en 22 september zijn/worden werksessies gehouden, telkens een 
middag- en avondsessie. In de werksessies is/wordt het wegontwerp doorgenomen met 
de aanwezigen.  
Tijdens deze omgevingsdialoog worden alle wensen en ideeën geïnventariseerd.  
De projectorganisatie Zanddijk onderzoekt deze wensen en ideeën op haalbaarheid door 
te kijken of ze aansluiten bij de projectdoelstelling, meerwaarde en kosten. Haalbare 
ideeën verwerken we in het definitieve ontwerp. Het definitief ontwerp inclusief de reacties 
uit de consultatie bieden we dit jaar Provinciale Staten en de besturen van de partners 
aan. Tot slot volgt een terugkoppeling van de uitkomsten van de omgevingsdialoog. Ook 
publiceren we deze op www.zeeland.nl/Zanddijk 
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Vraag met betrekking tot Zanddijk: 
 
 

We zijn bezig de laatste hand aan de SOK te leggen. De planning is erop gericht deze 
ondertekend te hebben voor de behandeling van de kredietaanvraag in Provinciale 
Staten.  
 
Begin dit jaar is de Intakebeslissing voor Kruiningen Zanddijk (en de twee kleinere 
overwegen) voorgelegd aan het ministerie.  
Het programmateam LVO van ProRail heeft positief geadviseerd over de intakebeslissing. 
In verband met onzekerheid over toekomstige financiële middelen binnen het programma 
LVO heeft het ministerie aangegeven nog geen besluit te kunnen nemen.  
Deze status is tot op heden ongewijzigd.  
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